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Referat styremøte 27. mai 2024 

Tid og sted: Kl. 18:00 på Toms studio 

Til stede: Lars Erik, Birgit, Lars Even, Tom, Nora, Tonje, Ferdinand, Thomas 

Ikke til stede:  

Referent: Thomas Johnsen 

 

Sak Innhold Ansvarlig 

1 Gjennomgang og godkjenning av referat og agenda 

Godkjenne referat og protokoll fra styremøte 22.04.24 og agenda for dagens møte. 

Referat ble sendt ut sammen med agenda.  

Godkjent agenda – Godkjent Referat med noen små endringer 

 

Lars Erik 

2 Vedtakssak: Søknad om støtte til Sport 2 utdanning 

Styret behandler innsendt søknad 

Se vedlegg: SØKNAD OM STØTTE TIL SPORT 2 UTDANING 

 

Diskusjon: 

Sissel Andersen har sendt inn en søknad om støtte til kurs for en sport 2 utdanning. 

Dette er kompetanse klubben har behov for. 

 

Prinsipielle sider bak støtte ble diskutert, stor positivitet til søknaden – for å samsvare 

med noe tidligere praksis legges støttenivået foreløpig på 3000 til slike formål. 

 

Vedtak: 

Styret kan dekke inntil 3000,- mot at Sissel Andersen holder et sport 1 kurs eller 

tilsvarende innen en treårsperiode. 

 

Lars Erik 

3 Vedtakssak: Nettførere 

Se vedlegg: Nettførere e-post 

 

Diskusjon: 

Svært nyttig verktøy – ildsjeler som står bak, viktig å støtte slike initiativ. 

 

Vedtak: 

Styret vedtar at CKK betaler sin del av den årlige utgiften til nettføreren som er 768,-. 

 

Lars Erik 

4 Diskusjonssak: Høring – Langtidsplaner for bredde og toppidrett 

Se vedlegg: Sportslig plan 2024-2032 til høring og Langtidsplan bredde og kompetanse 

2024- 2032 Til høring 03.05.2024 

 

Handlingspunkt: 

Lars Erik 
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• Styret leser gjennom og sender innspill på Messenger Frist: 2. juni 

 

5 Diskusjonssak: Admin-rollen 

 

Ikke behandlet 

 

Lars Erik 

6 Diskusjonssak: Promomateriell 

Hva som skal stå på flyers. Uenighetspunktene går på rabatterte priser på Klatreverket 

Kristiansand eller rabatterte priser på klatresentrene i Kristiansand. 

 

Ikke behandlet 

 

Lars Even 

7 Orienteringssak: Norgescup 

- Led-konkurranse 21.-22. september 2025 

- Øyvind Johansen hovedansvarlig – Tonje støtter 

- Styret må ta stilling til om det skal søkes på noe for 2026 - Tonje foreslår heller 

å søke for våren 2027 sånn at vi ikke sliter ut de frivillige – styret er i 

utgangspunktet enig 

 

Tonje & Lars 

Erik 

8 Orienteringssak: Klatretinget 

Går igjennom de viktigste sakene fra klatretinget og klubbledersamlingen.  

Se protokoll fra Klatretinget. 

 

Ikke behandlet 

 

Lars Even & 

Birgit 

9 Dato for neste styremøter 

Kanskje 24. juni 

Lars Erik 

10 Eventuelt 

 

Friluftslivets år 2025 – Birgit –  

 

Samarbeidsavtale med SKS – Lars Erik – Avtalen er ganske lik den som tidligere er 

forhandlet frem og signert for 2022-2023 - Styret gir innspill på messenger 

 

Lars Erik 

 


